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Formandens forord til Bydelsplan for Vesterbro 2013 

Du sidder nu med ”Bydelsplan for Vesterbro 2013”.   

Bydelsplanen indeholder 15 forslag til projekter, som Vesterbro 
Lokaludvalg ønsker iværksat på Vesterbro. Nogle af projekterne 
har der allerede været arbejdet med i flere år, mens andre er 
nye. Fælles for dem er, at de er udtryk for Lokaludvalget og 
mange vesterbroeres overordnede ønsker for bydelen og dens 
udvikling. 

Næste skridt bliver at arbejde videre for, at de mange ideer og 
konkrete forslag kan føres ud livet. Her spiller både Vesterbros 
borgere, andre lokale parter, de kommunale forvaltninger og 
Borgerrepræsentationens politikere en væsentlig rolle. 

Nogle projekter virker måske umiddelbart svære at realisere, 
men det er vigtigt for Lokaludvalget også at fastholde disse 
visionære projektforslag, fordi de kan fungere som et 
pejlemærke for, hvad vi ønsker på sigt – og fordi det flere 
gange har vist sig, at det umulige kan lade sig gøre, når viljen 
er til stede. 

Administrativt set er Vesterbro og Kgs. Enghave én bydel med 
to lokaludvalg. Det betyder dels, at det kan være vanskeligt at 
få brugbart statistisk materiale for Vesterbro alene, dels at de to 
lokaludvalg skal deles om de økonomiske midler. Med andre 
ord, har vi skullet lave en bydelsplan for det halve af de 
ressourcer, som de fleste af Københavns andre bydele har til 
rådighed. Derfor har nogle projekter i planen karakter af at være 
et oplæg til senere projektudvikling i stedet for at være konkret 
udfoldede projekter. 
Af samme grund råder Vesterbro Lokaludvalg generelt over 
færre midler, blandt andet til økonomisk støtte af de fantastiske 
og spændende projekter, som mange mennesker udfører i 
bydelen. 
Derfor håber jeg meget på, at bydelsopdelingen vil blive 
ændret, så Vesterbro igen kan blive en selvstændig bydel. 

Tak til alle der har bidraget.  

God læselyst.  
 


